
روزنامه اقتصادی - ورزشی

4 صفحه تمام رنگی شماره 53 - شنبه  12  خرداد 1397  - قیمت: 500 تومان

2

سخنگوی کمیسیون قضائی مجلس عنوان کرد:

 اسناد دخالت آمریکا و عربستان 
در حادثه تروریستی تهران موجود است

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
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 امام جمعه کرج: 

»مدیر اشرافی« در نظام اسلامی جایی ندارد

وزیر فرهنگ و ارشاد خطاب به 
استاندار البرز خواستار شد:

برگزاری جلسه ای 
باحضورتمامی
 رسانه های استان
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خطر »تعلیق« با ندانم کاری نمایندگان مسئولیت پذیر!

یک نماینده مجلس را 
جانشین کی روش کنید!
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حسین عطایی جانشین
 معاونت خدمات شهری

 شهرداری کرج شد
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اصغر نصیری سرپرست 
سازمان مدیریت پسماند

 شهرداری کرج شد
4

توپ در زمین شورا افتاد؛

جلسه آینده انتخاب شهردار 
خواهد بود

4

واکنش شبکه ها و دولت 
های جهان نسبت به رحلت 
امام خمینی در سال 68 چه 

بوده است؟!
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خبر

مجلس شورای اسلامی قرار است بابت دست 
داشتن و دخالت ایالات متحده آمریکا در حادثه 
دادگاه های  به  کشور  این  از  تهران  تروریستی 
بین المللی شکایت کند، سخنگوی کمیسیون 
این  از  جدیدی  جزئیات  کشورمان  قضائی 

تصمیم را تشریح کرد.
صدور  پی  در  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
میلیارد  پرداخت 6  به  ایران  حکم محکومیت 
دلار غرامت در ارتباط با حملات 11 سپتامبر 
از سوی یک دادگاه فدرال مرتبط با عربستان 
قانون گذاری  دستگاه  نیویورک،  در  سعودی 

کشورمان وارد عمل شد.
شورای  مجلس  نمایندگان،  اظهارات  به  بنا 
دلیل  به  آمریکا  از  تا  گرفت  تصمیم  اسلامی 
حمایت از تروریست هایی که سال گذشته به 
حرم امام خمینی)ره( و بهارستان حمله کردند 
و تنی چند از کارکنان مجلس و شهروندان را 
به شهادت رساندند، به دادگاه های بین المللی 

شکایت کند.
زهرا  تروریستی، همسر  این حمله  در جریان 
نیز  مبارکه  مردم  نماینده  مبارکه،  سعیدی 

گروگان گرفته شده بود.
و  حقوقی  کمیسیون  عضو  ابوترابی،  ابوالفضل 
که  کرد  اعلام  باره  همین  در  مجلس  قضائی 
صورت  به   آمریکا  انتخابات  جریان  در  ترامپ 
شفاف درخصوص عملکرد رقیب انتخاباتی خود 

خانم کلینتون او را متهم به ایجاد داعش کرد.
وجود  ادعا  این  از  بالاتر  اینکه  بر  باتأکید  وی 
وظیفه  مجلس  اساس  همین  بر  گفت  ندارد 
داشت زودتر از اینها علیه آمریکا در پی عملیات 
به  ایران  در  داعش  گذشته  سال  تروریستی 

دادگاه های بین المللی شکایت کند.
کرد  تصریح  همچنین  مجلس  نماینده  این 
در  متحده  ایالات  فعلی  رئیس جمهوری  که 
سال  جمهوری  ریاست  انتخابات  رقابت های 
۲۰16 آمریکا بارها و بارها اعتراف کرده بود که 

دولت باراک اوباما مسئول اصلی ایجاد و حمایت 
از داعش است.

دونالد ترامپ، رئیس جمهوری ایالات متحده، 
در جریان تبلیغات انتخاباتی اش در یک مناظره 
تلویزیونی خطاب به رقیبش می گوید: هیلاری 
که  بود  نوزادی  هنوز  داعش  وقتی  کلینتون 
چهاردست و پا می خزید، تو وزیر امور خارجه 
بودی. هم اکنون داعش در بیش از 3۰ کشور 
آنها  کردن  متوقف  به  قادر  تو  آیا  است.  فعال 

خواهی شد؟ هیچ گمان نمی کنم.
هفدهم خرداد ماه سال گذشته بود که مجلس 
شورای اسلامی و مرقد امام خمینی)ره( هدف 
حملات تقریبا همزمان پنج تن از اعضای داعش 
 17 حملات  این  جریان  در  که  گرفت  قرار 

غیرنظامی شهید و 43 تن نیز مجروح شدند.
این حادثه چندی بعد با حمله موشکی ایران 
به مقرهای اصلی داعش در سوریه که نخستین 
از  خارج  در  نقطه ای  به  سپاه  موشکی  حمله 

مرزها بود، تلافی شد.

جزئیات شکایت ایران از آمریکا
سخنگوی  نوروزی،  حسن  الاسلام  حجت 
در  کشورمان  قضائی  و  حقوقی  کمیسیون 
گفت وگو با پانا درباره شکایت ایران از آمریکا 
به دادگاه های بین المللی بابت دست داشتن در 
حمله تروریستی سال گذشته تهران می گوید: 
اعتقاد ما بر این است که حمله تروریستی سال 
امام  مرقد  و  اسلامی  شورای  مجلس  گذشته 
ایالات  از طراحی مشترک  خمینی)ره( ناشی 

متده آمریکا و عربستان ا ست.
اقدام  این  معقتدیم  ما  کند:  می  اضافه  وی 
دلیل  به  ملت  خانه  به  حمله  و  تروریستی 
انتقام گیری از مجلس شورای اسلامی به دلیل 
حرکت صریح، واضح و شفاف در مقابل آمریکا 

و صهیونیسم است.
این نماینده نزدیک به اصولگرایان خانه ملت 
اقدام تروریستی  این  با  آنها  متذکر می شود: 
و  تهران  در  موجود  امنیت  که  کردند  سعی 
جهان  منطقه  پرآشوب ترین  دل  در  را  ایران 

رغم  به  که  ببرند  سوال  زیر  خاورمیانه  یعنی 
از فرزندان  شهادت و مجروح شدن ده ها تن 
خود  خواسته  و  نتیجه  به  اسلامی  ایران 

نرسیدند.
نوروری یادآور می شود: بنابراین ما از ایالات 
متحده آمریکا که به وجود آورنده داعش است 
عربستان  پول  با  که  تروریستی  گروه  این  و 
شدن  مجروح  و  شهادت  باعث  و  کرده  رشد 
شاکی  است  شده  اسلامی  ایران  فرزندان 
که  دهند  پاسخ  باید  کشورها  این  و  هستیم 
چرا این گروه تروریستی را ایجاد کرده اند و از 
حمله تروریستی به تهران چه اهدافی را دنبال 

می کردند.
به  باید  آنها  البته  کند:  می  تاکید  وی 
بر  نیز  ترور  شهدای  از  بازمانده  خانواده های 

اساس قواعد موجود غرامت بپردازند. 

در  عربستان  و  آمریکا  دخالت  اسناد 
حادثه تروریستی تهران موجود است

قضائی  و  حقوقی  کمیسیون  سخنگوی 
خصوص  در  موجود  اسناد  درباره  کشورمان 
تروریستی  حادثه  در  آمریکا  دخالت  اثبات 
تهران نیز می گوید: مرحله نخست این است 
که اثبات کنیم گروه حمله کننده به تهران از 
فیلم های  به  باتوجه  که  بودند  داعش  اعضای 
از  حادثه  این  مسئولیت  قبول  و  پخش شده 
سوی گروه تروریستی داعش این مسئله حل 

شده است.
اظهارات  به  یادآوری  با  مجلس  نماینده  این 
ریاست  انتخابات  تبلیغات  دوران  در  ترامپ 
به  باتوجه  کند:  می  بیان  آمریکا  جمهوری 
دموکرات های  گفت  که  ترامپ  اظهارات 
به  از  ما  آورده اند،  وجود  به  را  داعش  آمریکا 
وجودآورندگان این گروه تروریستی که موجب 
از فرزندان  شهادت و مجروح شدن ده ها تن 

کشورمان هستند، شاکی هستیم.
به  که  است  مشخص  امروز  گوید:  می  وی 
آمریکا  ایالات متحده  آورندگان داعش  وجود 
و عربستان هستند و ما از این کشورها شاکی 
هستیم و اسناد دست داشتن آنها در حادثه 

تروریستی تهران موجود است.

از  ایران  هفته آینده زمان طرح شکایت 
آمریکا

این نماینده مجلس شورای اسلامی اضافه می 
کند: کارها و اقدامات مربوط به شکایت رسمی 
مجلس شورای اسلامی از ایالات متحده آمریکا 
بابت دست داشتن در حادثه تروریستی تهران 

در حالی پیگیری است. 
قضائی  و  حقوقی  کمیسیون  سخنگوی 
شکایت  طرح  زمان  خصوص  در  کشورمان 
ایران در آمریکا به دادگاه بین المللی نیز بیان 
می کند: این شکایت هفته آینده برای محکوم 
به  کشورمان  حقوق  احقاق  و  آمریکا  کردن 

دادگاهی بین المللی برده می شود.

عراق از دستگیری فردی که گفته می شود مسئول 
تولید بمب های دست ساز داعش بوده، خبر داد.

تلویزیون  از  نقل  به  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
»السومریه« پنجشنبه از دستگیری مسئول ساخت 

بمب های گروه تروریستی داعش در عراق خبر داد.
گروه  عراق-این  در  دعش  رسمی  شکست  باوجود 
تروریستی دیگر هیچ منطقه ای را تحت کنترل خود 
ندارد- همچنان بازداشت اعضای این گروه و کشف 

انبار های سلاح و مهمات ادامه دارد.
السومریه اعلام کرد این مقام ارشد داعش به همراه ۵ 
تن از عناصر این گروه در نزدیکی مرز ایران دستگیر 

شدند.

دستگیری مغز متفکر مواد منفجره داعش در عراق

جزئیات شکایت ایران از آمریکا درباره حادثه تروریستی تهران

سخنگوی کمیسیون قضائی مجلس: اسناد دخالت آمریکا و عربستان
 در حادثه تروریستی تهران موجود است

واکنش شبکه ها و دولت های 
جهان نسبت به رحلت امام خمینی 

در سال 68 چه بوده است؟!
به  شدن  نزدیک  با  همزمان 
نیمه خرداد ماه و فرارسیدن 
امام  جانسوز  رحلت  سالروز 
بازخوانی  به  )ره(   خمینی 
واکنش شبکه های تلویزیونی 
و رسانه ای و همچنین سران 
دولت های جهان در قبل و 
سال  در  امام  رحلت  از  پس 
مشروح  که  پردازیم  می   68
واکنش ها در متن زیر آمده 

و  امام خمینی  بیماری حضرت  دنبال شدت گرفتن  است؛به 
بستری شدن ایشان در بیمارستان، دشمن به دنبال اجرا کردن 
پروژه ای از پیش تعیین شده بود تا بتواند انقلاب را پس از رحلت 
امام به بیراهه بکشاند. این پروژه از مدت ها قبل به وسیله موج 
تبلیغاتی و حرکات مشکوک آن ها در نقاط مختلف جهان آغاز 
تاریخ  در  لندن  چاپ  تایمز«  »فاینانشنال  روزنامه  بود.  شده 
امام)ره(  از رحلت  یازده روز پیش  3 خرداد ماه 1368 یعنی 
راس  در  بزرگی  شکاف  خمینی  آیت الله  رحلت  »با  نوشت: 
سیستم سیاسی ایران ایجاد خواهد شد، بیانیه های رسمی و 
نیز گزارش های رسانه های خبری ایران حاکی از آن است که پر 
کردن این شکاف امکان پذیر نخواهد بود.« بدین ترتیب پیداست 
آنان درصدد بودند تا با ایجاد جنگ روانی و تاثیر بر افکار عمومی، 
مردم انقلابی ایران را آماده شرایطی کنند که دلخواه آنان است 
که این شرایط همانا چیزی جز خارج شدن انقلاب از مسیر 
اصلی و صحیح خود نبود. رادیو بی بی سی در این باره اعلام کرد: 
»خلایی را که درگذشت آیت الله خمینی در سطح رهبری ایران 

به وجود آورده، مشکل می توان جبران کرد.« 
در همین حال رادیو امریکا نیز ضمن نشان دادن شادی و شعف 
خود در این باره گفت: »مرگ آیت الله خمینی قطعا به بی ثباتی 
عظیمی در ایران منجر خواهد شد و برخی پیش بینی می کنند 
که این وضع احتمالا شعله یک جنگ داخلی را در ایران خواهد 
افروخت.« خوابی که دشمنان برای ایران دیده بودند، این بود 
که گروه های داخلی را به اغتشاش و جنگ داخلی و منازعه بر 
سر قدرت و سهم خواهی در حکومت بکشانند تا در این معرکه، 
منافقین از فرصت استفاده کرده و بتوانند با انجام عملیات نظامی 
در ایران، قدرت را در دست بگیرند. رهبر منافقین در گردهمایی 
نیروهای نظامی خود در 7 خرداد ماه 1368 گفته بود: »نیروهای 
نظامی سازمان، باید برای شرایط مرگ  امام  خمینی آماده 

باشند.

خبر

وزیر فرهنگ و ارشاد خطاب به استاندار 
البرز خواستار شد:

برگزاری جلسه ای با حضور
 تمامی رسانه های استان

با اشاره به  به گزارش دنیای هوادار، سید عباس صالحی, 
در  اصلی  و سیاست های  اولویت ها  از  فرهنگی  عدالت  اینکه 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است، گفت: ما هم اعتقاد داریم 
کل ایران، تهران نیست و خیلی از شهرستان های کشور دارای 
بر عدم  اسلامی همواره  انقلاب  و  است  بسیار غنی  فرهنگ 

تمرکزگرایی تکیه داشته است.
وی به بودجه بسیار کم وزارت ارشاد در اعتبارات کشور اشاره 
و عنوان کرد: از اعتبارات سال جاری بودجه معاونت های وزارت 
ارشاد باید به استان ها اختصاص یابد و ریل گذاری باید صورت 

گیرد که سهم فرهنگ به سمت استان ها پیش برود.
وی با تاکید بر اینکه استان البرز اولویت اصلی برای سفرهای 
استانی است و باید توجه بیشتری به ایران کوچک شود، توضیح 
داد: البرز به دلیل تهدیدهایی که وجود دارد باید مسائل فرهنگی 
آن توجه و نگاه جدی تر شود و امیدواریم با همکاری متقابل 

امکانات فرهنگی در البرز گسترش یابد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه امنیت شغلی 
هنرمندان و بیمه آن ها در وزارت ارشاد در دستور کار است، بیان 
کرد: 13 هزار هنرمند و فرهنگی کشور در سال 96 بیمه شدند 
و در استان البرز تا اوایل سال آینده ۵۰۰ نفر بیمه می شوند و تا 

سه سال آینده این عدد به هزار و ۵۰۰ نفر خواهد رسید.
وزیر ارشاد از استاندار البرز درخواست کرد که جلسه ای با حضور 
تمام رسانه ها در استان البرز برگزار و تمام دغدغه های آن ها 

منعکس شود.
وی گفت: در رابطه با بیمه خبرنگاران تغییراتی جدی در حال 
انجام  نیز  تکمیلی حوزه خبرنگاران  بیمه های  و  است  اتفاق 
می شود و لایحه نظام صنفی رسانه را در دستور کار داریم که 

هنوز نهایی نشده است.
وی با بیان اینکه مشکل اصلی در حوزه رسانه این است که یک 
صنف رسانه ای مناسب وجود ندارد تا بتواند در مسائل معیشتی 
از آن ها حمایت کند، تصریح کرد: سازمان  امنیت شغلی  و 
صنفی رسانه ای به رفع خیلی از مشکلات پیش روی خبرنگاران 
کمک خواهد کرد و این سازمان صنفی حمایت های خوبی برای 

خبرنگاران انجام می دهد.
صالحی با اشاره به اینکه مشکلات زیادی در حوزه مطبوعات 
و رسانه  وجود دارد، اضافه کرد: جلسه مشترک بین اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و استانداری با خبرنگاران در استان 
البرز باید انجام شود تا مشکلات و دغدغه های خبرنگاران به طور 
مستقیم بیان شود و از همه مهم تر این است که موازی کاری 

دستگاه های رسانه ای باید کاهش یابد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به وعده رئیس کل بانک مرکزی 
برای خرید کاغذ اشاره کرد و گفت:  ارز  درباره عدم مشکل 
طبق گفته رئیس کل بانک مرکزی، مشکلی برای واردات کاغذ 
یا خرید آن وجود ندارد. افزایش قیمت کاغذ به دلیل افزایش 
قیمت ارز است و بانک مرکزی وعده داده برای خرید کاغذ 

مشکلات حل شود.

خبر

امام جمعه کرج با اشاره به اینکه امروز در 
جامعه عده ای از مدیران حتی به زندگی 
اشرافی نیز قانع نیستند و سفارش یک 
وعده غذای آن ها یک خانواده را چند روز 
از گرسنگی نجات می دهد، گفت: مدیران 
اشرافی در نظام اسلامی جایی نخواهند 

داشت.
آیت الله  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
در  حسینی همدانی  محمدمهدی  سید 
کرج  هفته  این  جمعه  نماز  خطبه های 
برای  اجتماع  و  فرد  فقر  داشت:  اظهار 

جامعه مضر است و هر کسی که به فقر 
آسیب  وی  حیا  و  دین  در  شود  مبتلا 
خواهد رساند و بنابراین فقر مشکلات و 
آسیب های اجتماعی را در اجتماع پدید 

می آورد.
امام جمعه کرج با تاکید براینکه با توجه 
به توانایی ها باید عدالت اقتصادی در کشور 
حاکم شود، افزود: حرکت به سمت اقتصاد 
سرمایه داری سبب از بین رفتن عدالت و 
ایجاد تهی دستی و فقر شده و مانع رشد 
جوامع  این  در  و  شده  انسان ها  معنوی 

ارزش های والای انسانی تباه می شود.
حضرت  زندگی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
علی)ع( بسیار ساده و سفره ایشان هیچ 
وقت رنگین نبود و همواره بدون آلایش 
خدمت رسانی انجام می دادند، بیان کرد: 
از سیره زندگی ایشان کمک به محرومان 
جامعه  در  امروز  ولی  بود  مستضعفان  و 

عده ای از مدیران حتی به زندگی اشرافی 
نیز قانع نیستند و سفارش یک وعده غذای 
آن ها یک خانواده را چند روز از گرسنگی 
نجات می دهد و این مدیران اشرافی در 

نظام اسلامی جای نخواهند داشت.
خمینی)ره(  امام  اینکه  به  اشاره  با  وی 
همواره آمریکا را دشمن درجه یک ایران 
می دانستند، عنوان کرد: متاسفانه امروزه 
برخی که خود را جریان خط امامی معرفی 
می کنند خط اصیل انقلاب و امام راحل را 
فراموش کردند ولی همه باید بدانند که 
راه و فکر امام خمینی)ره( مشهود و روشن 
است و رهبری معظم انقلاب ۲9 سال از 
زمان رحلت بنیانگذار انقلاب اسلامی با 
شجاعت، خلاقیت، هوشمندی و جامعیت 
سکان انقلاب و جامعه اسلامی را برعهده 
گرفتند و هدایت فکری جهان اسلام را در 

دست دارند.

آیت الله هاشمی رفسنجانی در سال 68 
بود،  متاثر  امام  رحلت  از  شدت  به  که 

سخنان کوتاهی، به شرح زیر بیان کرد؛
و  مستضعفان  و  مسلمانان  همه  »به   
عرض  تسلیت  را  فاجعه  این  محرومان، 
در  که  داشتیم  آرزو  ما  و  شما  می کنم. 
این مصلی با امامت حضرت امام امت نماز 
این  اقامه جماعت در  آرزوی  و  بخوانیم. 
مصلی را پشت سر امام امت نتوانستیم 
به دست بیاوریم و تحقق ببخشیم. ولی 
هر  راضی هستیم،  به رضای خداوند  ما 
چه خداوند برای آن امت بخواهد   همان 
خواسته ماست. اگر این آرزوی ما عملی 
نشد، ولی ما مصممیم که پشت سر اهداف 

و آرمان های امامان بمانیم.
 این مصلی پایگاهی برای نشر و ترویج 

عمل به دستورات رهبر عظیم الشان مان 
باشد. من به همه شما عزیزانمان تسلیت 
و  احساسات  این  از  و  می کنم  عرض 
محبت ها و حضور در صحنه شما تشکر 
می کنم و تنها خواست ما از شما و خواست 
شما از ما این است که راه اماممان و اهداف 
انقلابمان همیشه در نظرمان باشد و از زبان 
شما به خاندان بزرگ و عزیز و محبوب امام 
امتمان و عزیز از دست رفته مان تسلیت 
عرض می کنیم؛ به امام عزیزمان این اسوه 
جهاد و فضیلت که تحقیقا روح مبارکشان 
در فضای عطرآگین این مرز و بوم و این 
مصلی بزرگ شاهد احساسات و عواطف 
شماست سلام عرض می کنیم و در این 
لحظه از این مردم بزرگ می خواهم که در 
پیشگاه خداوند و در محضر ائمه و انبیاء و 

شهدا، همیشه خواستار موفقیت و پیروزی 
امتش  و  ملت  میان  در  راهش  ادامه  و 
باشد. امام عزیز! این امت نشان داد شما را 
فراموش نمی کند و از شما می خواهیم که 
ما را فراموش نکن، ما همیشه به یاد تو، تو 

هم به یاد ما باش.

امروز عده ای از مدیران حتی به »زندگی اشرافی« قانع نیستند؛

 امام جمعه کرج: »مدیر اشرافی« در نظام اسلامی جایی ندارد
به رضای خدا راضی هستیم؛

آیت الله هاشمی رفسنجانی: ما مصممیم که پشت سر
 اهداف و آرمان های اماممان بمانیم

سپرده  برای  که  جدیدی  اطلاعیه  در 
گذاران تعاونی اعتبار ثامن الحجج صادر 
شده، آمده است: آن گروه از مشتریان 
فرم  امسال  پایان هشتم خرداد  تا  که 
شعب  به  کرده اند،  دریافت  درخواست 

مراجعه کنند.
به گزارش دنیای هوادار و به نقل 
از پژوهشکده پولی و بانکی، در اطلاعیه  
جدیدی که برای سپرده گذاران تعاونی 
آمده  شده،  صادر  ثامن الحجج  اعتبار 
است: با آرزوی قبولی طاعات و عبادات 
هم میهنان گرامی، بـا عنـایت به مجوز 
بانـک مرکزی جمهوری اسـلامی ایران 
و پیرو اطلاعیه پیشین بانک پارسیان به 
آگاهی می رساند،    آن گروه از  مشتریـان 

تعاونی اعتبار ثامن الحجج که تا پایان 
 ۰8/۰3/1397 مورخ  شنبه  سه  روز 
درخواست«  فرم   « دریافت  به  نسبت 
مورخ  شنبه  روز  از  اند،  نموده  اقدام 
1۲/۰3/1397 و فارغ از تاریخ سررسید 
با  توانند  می  مزبور،  فرم  در  مندرج 
مراجعه به تمامی شعب بانک پارسیان 
در سراسر کشور، نسبت به دریافت وجوه 

خود اقدام نمایند.
ساعات کار شعب بانک پارسیان در ماه 

مبارک رمضان:
در استان تهران و سایر استان ها :8.۰۰ 

الی 16.۰۰
در منطقه آزاد قشم : 8.۰۰ الی1۵.3۰

در منطقه آزاد کیش :۰8.۰۰ الی 1۵.۰۰

صفارود   ، ایران  نقطه  پربارش ترین 
رامسر در استان مازندران است که در 
سال کم بارش جاری، تا امروز 9۲6 
میلیمتر بارش داشته است. این مقدار 
از متوسط بارش های جهان نیز بالاتر 

است.
طور  به  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
معمول بارش های سالانه ایران کمتر 
بارش های  میانگین  سوم  یک  از 
آبی  در سال  رقم  این  است،  جهانی 
جاری به کمتر از یک چهارم متوسط 
بارش های جهانی رسیده و سالی کم 
بارش را برای کشورمان رقم زده است.

یکی از خصوصیات بارش های ایران، 
در  است.  مکانی  و  زمانی  پراکندگی 
برخی نقاط کشورمان در طول سال 
برخی  در  و  میلیمتر  از 1۰۰  کمتر 
میلیمتر   8۰۰ از  بیش  کشور  نقاط 

بارش به ثبت می رسد.
در سال آبی جاری نیز با وجود اینکه 
بارش های کشور، بارش های مناسبی 
به  نسبت  و حدود 3۰ درصد  نبوده 
سال قبل و متوسط درازمدت کاهش 
نشان می دهد، در برخی نقاط کشور 

بارش های قابل قبولی داشته ایم.
کشور  در  نیز  دیگری  پربارش  نقاط 
بیش  جاری  آبی  سال  در  که  داریم 
متوسط  رقم  که  میلیمتر   7۵۰ از 
بارش  است،  جهان  بارش های 
داشته اند و در رتبه های بعدی نقاط 
از  می گیرند.  قرار  کشور  پربارش 
مریوان  به  می توان  نقاط  این  جمله 
در کردستان با حدود 861 میلیمتر 
و  چهارمحال  در  چلگرد  و  بارش 
بختیاری با حدود 781 میلیمتر بارش 

اشاره کرد.

مدیر کل پیش بینی و هشدار سازمان 
فرار  به  توجه  با  کشور  هواشناسی 
بنیانگذار  ارتحال  سالروز  رسیدن 
بودن  صاف  از  ایران،  اسلامی  انقلاب 
حرم  باد  وزش  ظهر  بعداز  در  و  هوا 

مطهر در 14 خرداد 1397 خبر داد.
مدیر  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
سازمان  هشدار  و  پیش بینی  کل 
هواشناسی اعلام کرد: پیش بینی وضع 
هوای حرم مطهر حضرت امام خمینی 
)ره( در روز یکشنبه 97/3/13 نشان از 
نیمه ابری بودن و در بعدازظهر احتمال 
بارش پراکنده باران همراه با وزش باد 
با سرعت 3۰ تا4۰ کیلومتر در ساعت 

است.
روز  این  در  داد:  ادامه  وظیفه  احد 
کمترین دما ۲4و بیشترین 33درجه 

سانتیگراد است.
دوشنبه  روز  در  داد:  ادامه  وی 
بعدازظهر  در  و  صاف،  هوا   97/3/14
وزش باد کمترین دما ۲4 و بیشترین 

3۵درجه سانتیگراد است.
مدیر کل پیش بینی و هشدار سازمان 
سه  روز  در  داشت:  بیان  هواشناسی 
مطهر،  حرم  هوای   97/3/1۵ شنبه 
صاف در بعدازظهر وزش باد، کمترین 
دما ۲۵و بیشترین 36 درجه سانتیگراد 

پیش بینی شده است.

آغاز دور جدید پرداخت به مالباختگان؛

خبر خوش برای سپرده گذاران تعاونی 
اعتبار ثامن الحجج

صفارود رامسر، پربارش ترین نقطه ایران مدیرکل پیش بینی و هشدار سازمان هواشناسی اعلام کرد:

پیش بینی آب وهوای حرم امام خمینی
 در سالروز ارتحال
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ورزش
در  فعالیت  دهه  یک  از  بعد  دایی  علی 
تجربه  و  ایران  فوتبال  مربیگری  عرصه 
قهرمانی  سه  و  برتر  لیگ  در  قهرمانی 
سایپا  از  است  ممکن  حالا  حذفی  جام 
راهی باشگاه دیگری شود و فصل آینده 

عهده دار  را  خارجی  تیم  یک  هدایت 
راستای  در  ایران  ملی  تیم  شود. 
شب  دوشنبه  جهانی  جام  آماده سازی 
هفته قبل دیداری تدارکاتی مقابل تیم 
فاتح  باشاک شهیر  ورزشگاه  در  ترکیه 

تریم استانبول برگزار کرد که عنوان شد 
فدراسیون  رییس  دعوت  به  دایی  علی 
از  حمایت  همچنین  و  ترکیه  فوتبال 
این  شاگردانش  و  کی روش  کارلوس 

مسابقه را از نزدیک تماشا کرده است.

پیشنهاد سرمربیگری دو تیم  از ترکیه و چین به علی دایی

فتاحی: مراسم قرعه کشی از 
نمونه اروپایی چیزی کم نداشت

سعید فتاحی، مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ پس از 
مراسم قرعه کشی هجدهمین دوره لیگ برتر اظهار داشت 
مراسم خیلی خوبی بود و چیزی از نمونه های اروپایی کمتر 

نداشت.
دوره  هجدهمین  قرعه کشی  مراسم  پایان  در  فتاحی  سعید 
رقابت های لیگ برتر فوتبال اظهار داشت:»همان طور که دیدید 
مراسم در شرایط خیلی خوبی برگزار شد و ما سعی کردیم با 
کمترین تأخیر مراسم را آغاز کنیم. اگر تأخیری هم به وجود آمد 
به خاطر حضور میهمانان در ضیافت شام بود. فکر کنم در یکی 
دو سال اخیر مراسم های اختتامیه و قرعه کشی ما با مراسم های 
اروپایی و آسیایی نمی گویم برابری داشته، اما واقعاً چیزی کم 

نداشته است.«
در  برتری  لیگ  مدیران  و  مربیان  عدم حضور  مورد  در  وی 
مراسم قرعه کشی، خاطر نشان کرد:»این مسئله به باشگاه ها بر 
می گردد نه سازمان لیگ. ما حضور در مراسم را برای مربیان و 
مدیران اجبار نکردیم، اما انتظار هم نداریم که بعدها با اعتراض 
آنها مواجه شویم. من از حالا می گویم نمایندگان ایران در لیگ 
قهرمانان آسیا فصل بسیار سختی را پیش رو دارند و بازی های 
آنها بسیار فشرده برگزار خواهد شد. برخی از آنها از جلسه 
هم اندیشی مربیان لیگ برتر هم استقبال نکردند و فقط 1۰ 
مربی در آن نشست شرکت داشتند. وقتی فصل شروع شود و به 
محض این که تیم ها باخت می آورند، می گویند چرا بازی های ما 
فشرده است؟! من از شفر تشکر می کنم که در جلسه هم اندیشی 
شرکت کرد، اما برانکو غیبت داشت و اگر او خودش ایرانی نبود 
حداقل نماینده ای از کادر فنی پرسپولیس به جلسه می فرستاد 

که اگر نکته ای بود، اشاره کند.«
فتاحی خاطر نشان کرد»:ما این مراسم را زودتر برگزار کردیم 
تا بعدها باشگاه ها بهانه نداشته باشند. می توانستیم آن را بعد از 
جام جهانی و 1۰ روز مانده به مسابقات برگزار کنیم، اما این کار 
را نکردیم. در حال حاضر تیم ها می توانند به راحتی برای فصل 

آینده برنامه ریزی کنند.«
درباره  ایران  فوتبال  لیگ  سازمان  مسابقات  کمیته  مسئول 
میزبانی استقلال و پرسپولیس در دربی نیز عنوان کرد:»پارسال 
هم در این مورد صحبت و تأکید کردم که باید شرایط برای 
برگزاری دربی به میزبانی یکی از دو باشگاه مهیا باشد، اینکه 
یک باشگاه در روز میزبانی 1۰ درصد ورزشگاه را در اختیار 
رقیبش قرار دهد شرایط خاصی است که باید مسائل امنیتی آن 

و همچنین بلیت فروشی مسابقه نیز فراهم باشد«
سپاهان  و  ذوب آهن  نمایندگان  که  اعتراض هایی  درباره  وی 
در مورد برگزاری برخی بازی های شان در یک روز در اصفهان 
داشتند، گفت:»آنها اشتباه می کنند، چراکه ما به این شکل 

برنامه ریزی نکردیم.«

خبر

زیادی  فرصت 
رقابت  آغاز  تا 
جهانی  جام  های 
باید  که  فوتبال 
عنوان  به  آن  از 
ین  تر ر ا فد طر پر
ورزشی  رویداد 
یاد  جهان  در 
حداقل  که  کنیم 
می  وا  تکاپو  به  را  جهان  مردم  سوم  دو 
فوتبال  ملی  تیم  است.  نمانده  باقی  دارد 
در  حاضر  تیم  از 3۲  یکی  هم  کشورمان 
این رقابت هاست که اولین دیدار خود را 
برابر مراکش در ۲۵ خردادماه برگزار می 
کند. اهمیت این مسابقات به گونه ای است 
که حتی سیاستمداران و بازرگانان به نام 
و سرشناس به خوبی آن را درک کرده و 
در سخنان رسمی و در محافل دیپلماتیک 
هم به آن اشاره می کنند و حمایت خود 
را از نماینده کشورمان در جام جهانی و یا 
کنند.  نمی  کتمان  شان  علاقه  مورد  تیم 
کشورمان  مختلف  شهرهای  نمایندگان 
در مجلس شورای اسلامی هم برای آنکه 
تیم ملی  اهمیت حضور  به  را  توجه خود 
نشان  ها  رقابت  این  در  فوتبال کشورمان 
دهند نه تنها در سخنان خود به آن اشاره 
برای  و  گذاشته  فراتر  پا  بلکه  اند  کرده 

و  ملی  تیم  به  را  خود  علاقه  میزان  آنکه 
سرنوشت آن ها در جام جهانی نشان دهند 
وارد مسائل فنی شده و برای سرمربی تیم 
ملی هم تعیین و تکلیف می کنند که در 

نوع خود بسیار جالب است!
اخیرا تعدادی از نمایندگان مجلس نسبت 
به نحوه انتخاب بازیکنان برای حضور در 
جام جهانی ۲۰18 روسیه ورود کرده و با 
صدور اطلاعیه ای خواستار آن شده اند تا 
کارلوس کی روش نام 4 بازیکن که حذف 
آن ها از جمع ملی پوشان بازتاب خبری 
بسیاری داشت را به فهرست نفرات اعزامی 
نمایندگان  البته  کنند!  اضافه  روسیه  به 
محترم بزرگواری کرده و فقط نام 4 بازیکن 
نام  آنها  بجای  تا  شوند  باید حذف  که  را 
غفوری«،  »وریا  حسینی«،  جلال  »سید 
»کاوه رضایی« و »سید حسین حسینی« 
دروازه بان جوان استقلال در فهرست ملی 
پوشان اعزامی قرار بگیرند مشخص نکرده 
و آن را بر عهده سرمربی تیم ملی واگذار 
کرده اند! چون که به هیچ وجه این عزیزان 
خدای نکرده قصد دخالت در مسائل فنی 
را  تیم  این  فنی  کادر  اعضای  و  ملی  تیم 

ندارند.
قاطع  اقدام  شرمنده  هم  ایران  ملت  همه 
نمایندگان خودشان در خانه ملت هستند، 
دیگر  عزیزان  این  تلاش  لطف  به  چون 

گرانی،  تورم،  بیکاری،  نام  به  مشکلی 
بر  رخت  جامعه  از  و...  فساد  اختلاس، 
برای  مانده  باقی  مشکل  تنها  و  بسته 
ایران و ایرانیان همین 4 بازیکن جا مانده 
با درایت  از جام جهانی است که آن هم 
نمایندگان مجلس در شرف حل و فصل 
قرار دارد! البته در این میان، بد نیست یک 
نمایندگان  به  ای  ساده  و  کوتاه  یادآوری 
عزیز داشته باشیم؛ مبنی بر اینکه اساسا، 
و  ملی  تیم  به  شده  دعوت  نفرات  لیست 
یا ترکیب و چینش مهره ها چه ربطی به 
»وزارت ورزش« دارد؟ آیا این مصداق بارز 
دخالت سیاسی در امور ورزشی و فوتبالی 
نیست؟ همان موضوعی که فیفا به شدت 
مدت هاست که روی آن حساسیت ویژه 
خطر  شود،  گرفته  جدی  اگر  و  دارد  ای 
تعلیق را برای ما به بار می آورد؟ اصلا این 
ها به کنار؛ وزارت محترم ورزش در کنترل 
و  عمومی  روابط  ربط  و  قولی ضبط  به  و 
و  است  مانده  خودش  های  زیردستی 
چه  حال  نیست!  پاسخگو  هم  هیچکس 
به لیست تیم ملی در جام جهانی ۲۰18 

روسیه؟!
نشان  گذشته  سال  هفت  طی  روش  کی 
داده که بیش از هرچیزی یک مدیر حرفه 
اینکه  ای، کاملا هوشیار و کاربلد است و 
نظم تیمی کامل، ارتباط دوجانبه و موثر با 

بازیکنان، ایجاد میل و رغبت برای پیروزی 
در بازیکنان و برخوردهای قاطع با برخی 
مهره های مشهور در گذشته به خوبی گواه 
که  تری  مهم  موضوع  است.  موضوع  این 
وجود دارد به قرارداد فدراسیون ما با او بر 
می گردد؛ اینکه ما از او چه چیزی خواسته 
فوتبال  فدراسیون  با  او  قرارداد  اگر  ایم؟ 
تشکیل تیم ملی با میانگین سنی جوان و 
اعزام به جام جهانی بوده که ایشان کاملا 
و شرط  قید  بی  بایستی  ما  و  بوده  موفق 
فقط به حمایت او و شاگردانش بپردازیم؛ 
که  شد  متوجه  باید  صورت  این  غیر  در 
خواسته فدراسیون فوتبال کشورمان از کی 

روش چه بوده است؟
تا جایی که به یاد داریم، این دخالت های 
برای  ضرر  جز  چیزی  کارشناسانه  غیر 
از آن »مردم«  مسئول مربوطه و مهم تر 
دخالت  از  دیگر  ای  نمونه  است.  نداشته 
های بی مورد برخی نمایندگان، می توان 
البرز  استان  نمایندگان  برخی  دخالت  به 
اشاره کرد،  انتخاب شهردار کرج  در روند 
آن هم در شرایطی که قانون بر استقلال 
اعضای شورای شهر تاکید داشته اما اینکه 
برخی نمایندگان خود را محق می دانند 
در همه امور از ریز تا درشت دخالت کنند 
به  برای مردم  گاهی هزینه های بسیاری 

دنبال داشته است!

یوونتوس در صدد تمدید قرارداد الکس ساندرو تا سال 2023
هدف یوونتوس تمدید قرارداد الکس ساندرو، مدافع چپ ۲7 ساله خود است تا وی 

از دسترس مشتریانی چون منچستریونایتد خارج شود. الکس ساندرو تا تابستان ۲۰۲۰ 
با بیانکونری قرارداد دارد. در صورتی که ساندرو درخواست جدایی دهد، یوونتوس فورا 

باید برای یافتن جانشین برای او دست به کار شود.

مارکو سیلوا هدایت اورتون را بر عهده گرفت
باشگاه اورتون خبر از امضای قراردادی با مارکو سیلوا، سرمربی پرتغالی پیشین واتفورد 

داد.این سرمربی 4۰ ساله از میانه های فصل قبل مورد توجه اورتون قرار گفتنی است ژوائو 
پدرو )کمک مربی(، هوگو اولیورا )مربی دروازه بانان(، آنتونیس لموناکیس )استعدادیاب( 

و پدرو کونسیچائو )مربی بدنساز( دستیاران سیلوا در گودیسون پارک خواهند بود.

ادواردو بریتزو، سرمربی جدید اتلتیک بیلبائو
اتلتیک بیلبائو رسما تایید کرد که ادواردو بریتزو با قراردادی یک ساله هدایت این تیم 

را بر عهده گرفته است. بریتزو پس از اخراج از سویا بدون تیم بود و جانشین زیگاندایی 
می شود که نتوانست انتظارات را بر آورده کند. دلیل یک ساله بودن قرارداد بریتزو، 

برگزاری انتخابات ریاست بیلبائو در پایان فصل آتی است.

فرانک لمپارد هدایت دربی کانتی را بر عهده گرفت
باشگاه دربی کانتی که هم اکنون در لیگ چمپیونشیپ )سطح دوم فوتبال 

انگلیس( حاضر است، خبر از انتصاب فرانک لمپارد به عنوان سرمربی جدید خود 
داد. انتظار می رود جان موریس )مربی تیم زیر 18 سال چلسی( در پراید پارک 

به کادر مربیگری لمپارد ملحق شود.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

دربی استقلال و پرسپولیس در هفته هشتم

قرعه کشی  مراسم  در  که  ای  قرعه  با 
هجدهمین دوره لیگ برتر نصیب 

وینفرد  و  برانکو  شاگردان 
و  استقلال  دربی  شد،  شفر 
هشتم   هفته  در  پرسپولیس 
برتر  لیگ  دوره  هجدهمین 

خواهد بود. احتمالاً تاریخ دربی 
رفت پنجم یا ششم مهرماه خواهد 

بود.

بازي دوستانه ایران و کوزوو هم لغو شد!

دیدار  شد.  هم  لغو  کوزوو  و  ایران  بازی 
با  کوزوو  و  ایران  ملی  تیم  دوستانه 

لغو  کشور  این  فدراسیون  اعلام 
شد. بدین ترتیب اگر دوباره به 
عجیب  حریف  ناگهانی  شکل 
دیگری برای تیم ملی پیدا نشود، 
دیدار مقابل لیتوانی آخرین و تنها 

بازی شاگردان کی روش قبل از جام 
جهانی خواهد بود.

تنها خرید جدید پرسپولیس به پیکان
 برگشت می خورد!

پرسپولیس  خرید  اولین  شیری  مهدی 
در نقل و انتقالاتی تابستانی بود. در 

صورت برطرف نشدن محرومیت 
پیکان  به  شیری  پرسپولیس، 
نیم فصل  از  تا  گشت  بازخواهد 
پیراهن پرسپولیس را به تن کند.

مرتضی آقاخان به استقلال پیوست
رسما  امروز  بامداد  آقاخان  مرتضی 

استقلالی شد. مهاجم فصل گذشته 
به  پیوستن  آستانه  در  پیکان که 
لیست  در  و  بود  هم  پرسپولیس 
امضای  با  قرارداشت  برانکو 
قراردادی سه ساله رسما به استقلال 

پیوست.

اخبار

دیگه چه خبر؟

نیمار: تصمیم گیری درباره فوتبالم با 
خودم است نه پدرم

نیمار در تابستان با دخالت چندین ایجنت از جمله پدرش، راه خروج 
از بارسلونا را در پیش گرفت و به پاری سن ژرمن پیوست.بسیاری 
معتقدند اقدامات پدر اوست که باعث می شود آینده نیمار هیچ گاه 
تضمین شده نباشد. به گزارش اسپورت، نیمار در مصاحبه با مجله 
VIP برزیل می گوید:»تصمیم ها درباره فوتبالم را خودم می گیرم نه 
پدرم. پدرم بهترین مشاوری است که می توانم داشته باشم اما در 
نهایت کسی که تصمیم آخر را می گیرد، من هستم. پدرم وظیفه 
حل و فصل کردن دیگر مسائل و کارها را بر عهده دارد تا من بتوانم 
منحصرا روی فوتبالم تمرکز کنم. هنوز به طور کامل زبان فرانسوی را 
یاد نگرفته و آن را درک نمی کنم. اما در تلاش هستم تا این وضعیت 

را تغییر بدهم.«

دیگو کوستا: فکر می کنم گریزمان در 
اتلتیکو مادرید می ماند

گریزمان تا چند هفته پیش در رفتن اش تردیدی نداشت اما تلاش 
همه جانبه اتلتی و رختکن این تیم او را مردد کرده. از طرفی 
پیشنهاد افراد زیادی از جمله دشان به ماندن در اتلتی هم آینده 
او را مبهم تر از هر زمانی کرده است. کوستا می گوید:»به نظرم او 
فصل بعد هم با ما خواهد بود. زمان زیادی برای تصمیم گیری اش 
گذاشته و معتقدم این یعنی تردیدهایی دارد. او باید بماند. اگر هم 
فکر می کنید برای خوشحال بودن باید تیم تان را عوض کنید، 
باید همین کار را کنید. او در اتلتی یک شخصیت برجسته است. 
گریزمان بازیکن بسیار مهمی است و اگر بماند، نفر اول تیم خواهد 
بود. اگر هم برود، مشکلی نیست چون او همین فصل یک جام 

قهرمانی به ما اهدا کرده است.«

خطر »تعلیق« با ندانم کاری نمایندگان مسئولیت پذیر!

یک نماینده مجلس را 
جانشین کی روش کنید!

ونگر: معتاد فوتبالم و به همین زودی از 
زندگی بدون آن خسته شده ام!

فوتبال  و  کارش  به  می گوید  آرسنال  سابق  سرمربی  ونگر،  آرسن 
معتاد شده و نمی تواند ترکش کند. سرمربی 68 ساله فرانسوی پس 
از ۲۲ سال به دوران حضورش در آرسنال پایان داد تا اونای امری 
جایش را روی نیمکت توپچی ها بگیرد. ونگر از اعتیادش به فوتبال 
می گوید:»اکنون هیجان زده ام چون دوباره می توانم مورد آزمایش قرار 
بگیرم. این همان چیزی است که در زندگی می خواهم. من یک رقابت 
جو هستم که دوست دارد مدام مورد آزمایش قرار بگیرد. نمی دانم 
چه اتفاقی خواهد افتاد اما حالا رو به روی من یک صفحه سفید قرار 
دارد و باید فصل بعدی را در آن بنویسم. خیلی زود - از زندگی بدون 
فوتبال - خسته شده ام چون فوتبال، اعتیادی است که خودم ساخته ام. 

ژن معتادی دارم و باید با آن کنار بیایم.«

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

ممنون ازت بابت همه کارهایی که برای من و تیم انجام تمرینات پیش از جام جهانی همراه با بنجامین مندی...آماده سازی برای رقابت های بزرگ...افتخار میکنم که بازیکن تو بودم...
دادی...

مهرداد تیموری
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عضو شورای شهر پس از قرائت 
این گزارش عملکرد و  ابراز تأسف 
از عدم نگاه جامع و  کارشناسی به 
حساسیت این سازمان  و وظایف 

مهم آن اظهار داشت: این عملکرد 
سه ماهه سازمانی است که قرار بود 

تحولی اساسی در شهر ایجاد کند.

اخبار

حسین عطایی جانشین معاونت 
 خدمات شهری شهرداری کرج شد

شهری  خدمات  معاونت  جدید  جانشین  معارفه  جلسه  در 
شهرداری کرج که با حضور معاون شهردار در حوزه خدمات 
حکم  شد،  برگزار  بخش  این  ستادی  همکاران  و  شهری 

حسین عطایی به وی ابلاغ شد.
مدیریت  پایگاه خبری  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
شهری کرج، طی حکمی از سوی سرپرست شهرداری کرج، 
»حسین عطایی« به عنوان جانشین معاونت خدمات شهری 

شهرداری این کلانشهر معرفی شد.
عطایی، با حضور در دفتر معاونت خدمات شهری حکم خود 
را از حسن مدیرروستا؛ معاون خدمات شهری دریافت کرد.

وی پیش از این به عنوان سرپرست سازمان سیما، منظر و 
فضای سبز شهرداری کرج فعالیت می کرد.

اصغر نصیری سرپرست سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری کرج شد

سرپرست شهرداری کرج در حکمی »اصغر نصیری« را به عنوان 
سرپرست سازمان مدیریت پسماند منصوب کرد.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، محمدرضا احمدی نژاد سرپرست شهرداری کرج طی حکمی 
مدیریت  عنوان سرپرست جدید سازمان  به  را  نصیری«  »اصغر 

پسماند، جایگزین علیرضا کیان کرد.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند در مراسم معارفه با تاکید بر 
لزوم توجه به موضوعات فرهنگی برای یپشبرد برنامه ها و اهداف 
سازمان، گفت: برای رشد و دستیابی به توسعه همگون، فرهنگ 
سازی به پیش نیاز تمام برنامه های مدیریت پسماند تبدیل خواهد 

شد.
اصغر نصیری افزود: با توجه به گستردگی ابعاد زیست محیطی 
همکاری دیگر سازمان ها و معاونت های تحتِ پوشش شهرداری 
و خدمات شهری با مجموعه سازمان مدیریت پسماند به منظور 
اجرای هر چه بهتر کیفی فعالیت های این مجموعه ضروری است.

وی با بیان اینکه آموزش در کنار فرهنگسازی مهمترین راهِ  توسعه 
خواهد بود، یادآور شد: از اهداف پیش روی سازمان ارتقا دانش، 

بینش و مهارت عمومی در رابطه با مسایل پسماند خواهد بود.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند پویایی فعالیت های سازمان را 
منوط به همکاری انجمن ها و حامیان محیط زیست دانست و گفت: 
این همکاری سبب نهادینه شدن اهداف و اولویت های سازمان شده 

و به نحو موثری نقاط ضعف را شناسایی و رفع می کند.

توپ در زمین شورا افتاد؛

جلسه آینده انتخاب شهردار خواهد بود

n   تحریریه: مهرداد فرشیدی - تیلدا حسینی - مهسا تیموری
n  طراح و صفحه آرا: احمد شاهوند  -  امیررضا بیات

n  چاپ و لیتوگرافی: گلها
n  تیراژ: 1۰,۰۰۰ نسخه   n  توزیع:  نشرگستر

n   نشانی: کرج، چهارراه طالقانی، ساختمان حکیم، طبقه 9، واحد 9۲
n تلفن: 3۲۲19848 - 3۲۲191۲3          دورنگار: 3۲4۰۰33۵

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: سعید اکبرزاده               n قائم مقام )صاحب امتیاز و مدیرمسئول(: مهرداد تیموری               n سردبیر: توحید وانشانی               n دبیر تحریریه: مهدی تیموری

اظهار  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
تنها  و خیابانی  کار  داشت: بحث کودکان 
در سمینارها و میزگردها قابل جمع بندی 
نیست و ما باید واقعیت های روز جامعه را 

در نظر بگیریم.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از پایگاه 
کرج،  شهر  اسلامی  شورای  اطلاع رسانی 
با  هم اندیشی  نشست  در  نبیونی  محمد 
موضوع »بررسی مسائل و ارائه راهکارهای 
حمایت از کودکان کار در سطح شهر کرج« 
که به همت مرکز پژوهش ها در محل سالن 
بیان  شد،  برگزار  شهری  پارلمان  جلسات 
چالش های  از  یکی  کار  کودکان  داشت: 
اجتماعی و فرهنگی هستند که پیدایش آن 
ریشه در فقر اقتصادی و اجتماعی و تشدید 
حاشیه نشینی دارد و ما برای ساماندهی آن 
نیازمند هماهنگی بین نهادهای مختلف و 

حذف موازی کاری ها می باشیم.
وی افزود: جامعه باید به درک مناسبی برای 
نحوه برخورد با پدیده کودک کار برسد و ما 
در این نشست ها باید نقطه نظرات نخبگان 
و کارشناسان را جویا شویم و با استفاده از 
مردم  تشکل های  و  سمن ها  پتانسیل های 
نهاد بسیج عمومی برای مقابله با پدیده هایی 

ایجاد  خیابانی  کودک  و  کار  کودک  مثل 
کنیم. در ارتباط با کودک کار بخشنامه های 
منسجمی وجود دارد و قانون بین نهادها 
تقسیم کار کرده اما متاسفانه اجرایی نشده 

است.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج در ادامه 
اظهار کرد: کودکانی که در سنین نامناسب 
به کارگیری می شوند  در مشاغل مختلف 
تا شب را در خیابانها به صبح می رسانند 
ساختاری  اخلاقی  و  عاطفی  لحاظ  به 
شکننده خواهند داشت و در آینده نیز این 
ناملایمت ها را به جامعه باز می گردانند، لذا 
ما باید از همه ابزارهای مادی و معنوی برای 
ساماندهی این افراد و جلوگیری از حضور 

کودکان در بازار کار بهره مند شویم.
امیدوارم  کرد:  تصریح  پایان  در  نبیونی 
مطرح  جلسات  این  در  که  موضوعاتی 
و  می گیرد  شکل  که  مصوباتی  می شود، 
می دهند  نهادها  که  مساعدی  قول های 
ناتمام و عقیم نماند و ما در بستر اقدام و 
عمل بتوانیم برای مقابله با پدیده کودک 
کار بسیج شویم. امروز کرج به عنوان یکی 
از کلانشهرهای کشور از مشکلات متعدد 
فرهنگی و اجتماعی رنج می برد که بخشی 

از آن به وجود زندانهای متعدد در این شهر 
تا  رسیده  آن  زمان  و  می گردد  باز  بزرگ 
علاوه بر بحث های دانشگاهی و مطالعاتی در 
خصوص کمبودها و چالش های فرهنگی، 
در عرصه عملیاتی نیز برای رفع مشکلات 

چاره اندیشی شود.

اقدامات صورت گرفته درباره کودکان 
کار روح عملیاتی نداشته است

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی 
شورای اسلامی شهر کرج نیز در این مراسم 
در  پژوهش هایی  و  اقدامات  داشت:  اظهار 
اما  گرفته  صورت  کار  کودکان  خصوص 
شاهد  را  خاصی  اقدامات  عمل  عرصه  در 

نبوده ایم.
کار  کودکان  داشت:  بیان  دشتگرد  سارا 
از  که  هستند  مظلوم  و  گناه  بی  قشری 
اولیه های رفاه شهروندی برخوردار نیستند و 
ساماندهی و مدیریت این پدیده نیازمند کار 
عملیاتی با روح مطالعاتی - پژوهشی است.

وی افزود: مرکز پژوهش های شورای اسلامی 
شهر کرج آمادگی دارد تا به عنوان دبیرخانه 
خیابانی  و  کار  کودکان  از  حمایت  دایمی 
فعالیت کند و پژوهشگران و دانشگاهیان 
و نهادهای مربوطه با حذف موازی کاری ها 
این  قبال  به وظیفه ذاتی خود در  بتوانند 
قشر پنهان در جامعه عمل کنند. دشتگرد 
در ادامه به تشریح اقدامات صورت گرفته 
در مرکز پژوهش ها در خصوص کودکان کار 

پرداخت.
دشتگرد گفت: در نشست هم اندیشی امروز 
که می تواند مقدمه ای برای نگاه متفاوت تر 
باشد،  کار  کودک  پدیده  به  اجرایی تر  و 
نمایندگان نهادهای مختلف و کارشناسان 
و  می کنند  بیان  را  شان  نظرات  گرامی 
سعی  دایمی  دبیرخانه  ایجاد  با  ادامه  در 
می کنیم تا ارتباط مان را با یکدیگر حفظ 
کنیم و گام های بعدی را برای رسیدن به 

یک تصمیم مشترک و اجرایی برداریم.
این مسئول شهری با تاکید بر اینکه ما باید 
نسبت به دغدغه ها و چالش های فرهنگی 
تعهد بیشتری داشته باشیم، اذعان داشت: 
در هر صورت نهادهای مختلف در خصوص 
کودک کار و خیابانی دارای مسئولیت هایی 
هستند که باید به آنها عمل کنند تا بستر 
شهر به فضا و بستری برای هدررفت سرمایه 
های انسانی تبدیل نشود؛ ما باید از موازی 
کاری و رفتارهای شعارگونه پرهیز نماییم 
و به دنبال رفع این مشکل در سطح شهر 

کرج باشیم.
در ادامه جلسه هر یک از نمایندگان حاضر 
انتظامی،  از تشکل های مردم نهاد، نیروی 
شهرداری  قضائیه،  قوه  بهزیستی،  اداره 
پرداختند  خود  های  دیدگاه  بیان  به  و... 
و به تشریح الزامات و مقدمات حمایت از 
کودکان کار و خیابانی پرداختند و خواستار 
حذف این پدیده از سطح کلانشهر کرج به 

عنوان رسالتی انسانی و اخلاقی شدند.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج:

کشف 200 کیلوگرم تریاک بحث کودکان کار و خیابانی تنها در سمینارها قابل جمع بندی نیست
جاسازی شده در لاستیک خودرو

البرز گفت: در عملیات  انتظامی استان  جانشین فرماندهی 
گرم  کیلو   ۲۰۰ مخدر،  مواد  با  مبارزه  پلیس های  مشترک 
خودرو  لاستیک  حلقه  در ۲  ماهرانه ای  طرز  به  که  تریاک 

سنگین جاسازی شده بود، کشف شد.
این خبر گفت: در پي  اعلام  با  سردار سید جعفر حسینی 
انجام اقدامات اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر بر روي 
سوژه هاي فعال در امر تهیه و توزیع مواد مخدر، ماموران از 
فعالیت فردی در این زمینه مطلع شدند. در ادامه اقدامات 
اطلاعاتی مشخص شد که نامبرده با همدستي یکی از رابطان 
خود قرار است یک محموله موادمخدر را از قاچاقچیان شرق 

کشور تحویل و به استان البرز منتقل کند.
اطلاعاتی،  اقدامات  تشدید  با  کرد:  تصریح  حسینی  سردار 
در نهایت محل تخلیه محموله در یک تعمیرگاه در شهریار 
شناسایي و در یک عملیات مشترک پلیسی با غرب استان 
تهران، دو سوداگر مرگ را حین تخلیه موادمخدر دستگیر و 
در بازرسي از تعمیرگاه ۲۰۰ کیلوگرم تریاک را که به طرز 
ماهرانه ای در ۲ حلقه لاستیک خودرو سنگین جاسازی شده 

بود، کشف کردند.

آثار تاریخی استان البرز به دلیل 
عدم وجود موزه به این استان 

منتقل نمی شود
رئیس اداره حفاظت از اموال منقول سازمان میراث فرهنگی 
گفت: آثار تاریخی استان البرز به دلیل عدم وجود موزه به استان 
منتقل نمی شود و احداث موزه نیز به دلایل مختلف هزینه های 

بالایی دارد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری تسنیم؛ عصمت 
زندی با بیان اینکه آثار و اشیای تاریخی در روستاهای کشور 
ثبت  و  شناسایی  استان ها  فرهنگی  میراث  کل  اداره  توسط 
میراث  سازمان  سیاست های  از  یکی  داشت:  اظهار  می شوند 
فرهنگی ورود و سرمایه گذاری بخش خصوصی در مورد نگهداری 

از اشیا و موزه ها است.
وی با تاکید بر اینکه اشیا زمانی که ثبت ملی می شوند دیگر 
دخل و تصرفی در آن نشده و حق خروج از کشور را ندارد افزود: 
سازمان میراث فرهنگی موظف است که این اشیا را ترمیم و 

مرمت کند.
زندی با اشاره به اینکه قرآن هایی که در در امامزاده ها و مساجد 
قرار دارند بسیار ارزشمند است و باید ضمن در اختیار داشتن 
مردم مورد ترمیم قرار گیرد، گفت: منبر تاریخی 7۵۰ ساله 
روستای ارنگه جاده چالوس تنها با 3۰ میلیون تومان مرمت شد 
و این مبلغ نیز برای استفاده از ابزار و مواد بود، این منبر آسیب 
جدی دیده بود و 6 ماه زمان ترمیم این منبر شد. برنامه سالانه 
برای اولویت بندی در مورد ترمیم آثاری ملی در استان ها نیز در 

دستور کار است.

اخبار

در مراسم معارفه مدیرکل بهزیستی 
استان البرز مطرح شد؛

پوشش 85 درصدی غربالگری 
شنوایی در کشور انجام شد

رئیس سازمان بهزیستی گفت: پوشش 9۵ درصدی غربالگری 
تنبلی چشم و پوشش 8۵ درصدی غربالگری شنوایی در کشور از 

جمله اقدامات سازمان بهزیستی است.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری تسنیم؛ انوشیروان 
محسنی بندپی در مراسم معارفه مدیرکل بهزیستی استان البرز 
که در بهزیستی استان برگزار شد، با اشاره به اینکه در هر حکومتی 
عده ای نیازمند کمک هستند، اظهار داشت: عمده ترین وظیفه 
بهزیستی توجه به افراد بی سرپرست و بدسرپرست، معلولان، زنان 
بد سرپرست و زنان سرپرست خانوار است. وی افزود: بهزیستی 
ارائه  را  اثربخشی  خدمات  هدف  جامعه  به  خدمات دهی  برای 

می کند.
رئیس سازمان بهزیستی با بیان اینکه این سازمان سه راهبرد کلی 
را برای خدمات رسانی به مردم در دستور کار قرار داده است، ادامه 
داد: پیشگیری از بروز و شیوع معلولیت ها و کاهش آسیب های 

اجتماعی در کشور از جمله این راهبردها است.
محسنی بندپی تصریح کرد: با هدف توانمندسازی معلولان کارگاه 
های آموزشی و مهارت آموزی مدنظر قرار گرفته و بهزیستی در 

این زمینه اقدامات موثری داشته است.
وی با بیان اینکه پوشش 9۵ درصدی غربالگری تنبلی چشم و 
پوشش 8۵ درصدی غربالگری شنوایی در کشور از جمله اقدامات 
بهزیستی  سازمان  کرد:  خاطرنشان  است،  بهزیستی  سازمان 
اقدامات مهمی در راستای کاهش آمار طلاق انجام داده و در 
راستای تحقق این مهم کلاس های آموزشی پیش، حین و بعد از 

ازدواج را برگزار می کند.
رئیس سازمان بهزیستی با اشاره به توسعه اورژانس اجتماعی و 
ثبت الکترونیکی طلاق با همکاری قوه قضائیه، گفت: آمار موجود 

نشان دهنده موفقیت آمیز بودن اقدامات سازمان بهزیستی است.
محسنی بندپی  با اشاره به اینکه تعداد یک  میلیون و 4۰۰ هزار 
معلول در کشور به ثبت رسیده است، گفت: وضعیت 7۰۰ هزار 
معلول در کشور شدید است که توانمندسازی آن ها در دستور کار 

سازمان بهزیستی قرار دارد.
ارتقای  راستای  در  مردم  مشارکت  اهمیت  بر  تأکید  با  وی 
توانمندی های سازمان بهزیستی ادامه داد: ۲4 اداره کل بهزیستی 
در کشور موفق به کسب رتبه های نخست کشوری در بسیاری از 

حوزه ها شده اند.
محسنی بندپی ادامه داد: لایحه دولت به مجلس برای حمایت از 
حقوق افراد دارای معلولیت ارائه شده که مجلس با نگاه وسیعی 
آن را مصوب کرده و در سال جاری از سوی رییس جمهور ابلاغ و 

زمینه اجرایی شدن آن فراهم شده است.
فعالیت های  درصد   94 امروز  گفت:  بهزیستی  سازمان  رئیس 
بهزیستی برون سپاری شده و تفاهم نامه هایی با کشورهای سوئد و 

آلمان برای ارتقای بخش خدماتی به معلولان داشته ایم. 
وی با بیان اینکه حاشیه نشینی از  موضوعات مهم استان البرز 
است،گفت: با انتصاب مدیران تخصصی به دنبال حل مشکلات 

آن هستیم.

خبر

نبیونی در پایان تصریح 
کرد: امیدوارم موضوعاتی 
که در این جلسات مطرح 

می شود، مصوباتی که 
شکل می گیرد و قول های 

مساعدی که نهادها 
می دهند ناتمام و عقیم 

نماند و ما در بستر اقدام 
و عمل بتوانیم برای مقابله 
با پدیده کودک کار بسیج 

شویم.

محمد نبیونی در شصت و یکمین جلسه رسمی 
شورا که با بیست دقیقه تاخیر آغاز شد، در پاسخ 
به این انتقاد که چرا گزینه انتخاب شهردار مدام 
از دستور کار شورا خارج می شود، گفت: امروز 
من این موضوع را از دستور خارج نکردم. طبق 
پیش نویس ارائه شده از سوی دبیر شورا اصلا این 
موضوع در دستور جلسه امروز نبود. البته مهدی 
حاجی قاسمی، دبیر شورای شهر کرج دلیل این 
امر را سفر تنها کاندید تصدی سمت شهرداری به 

روسیه اعلام کرد.
ادامه جلسه گفت:  در  رئیس شورای شهر کرج 
در پاسخ به نامه محرمانه شورا به استانداری البرز 
مبنی بر حضور شورای حل اختلاف آمده است 
که طبق سلسله مراتب قانونی این موضوع باید از 

طریق فرمانداری پیگیری شود. 
رئیس  و  فرماندار  که   آنجایی  از  افزود:  وی 
شورای حل اختلاف فقط صلاحیت ذاتی ورود به 
بخشهای شهر را دارد نه لزوما مرکز شهر و ورود به 
این مسئله در مراکز جزو  وظایف ذاتی شورای حل 
اختلاف است، پیگیری لازم از طریق وزارت کشور 

انجام شده است. 
 7۵ سال  مصوب  قانون  به  اشاره  با  نبیونی 
خاطرنشان کرد: درخواست از شورای حل اختلاف 
به  شهردار  انتخاب  موضوع  به  ورود  منظور  به 
منزله ورود بین کمیسیون تطبیق و  شورای شهر 
خویش  نطق  پایان  در  وی  نمی شود.  محسوب 
اعلام کرد هفته آینده، یکشنبه، انتخاب شهردار 
تنها دستور جلسه مهم صحن علنی شورای شهر 

باشد. 

حتی بارندگی های کثیر هم نتوانست رد پای 
مقصرین بی نظمی شهر را پاک کند؛ 

مدیریت  در  شهرداری  شهری  خدمات  کوتاهی 
- مهندسی در  آبهای سطحی و مشکلات فنی 
ساخت زیرگذر ها مهمترین علت سد معبر در 

بارندگی های اخیر اعلام شد. 
عباس زارع در نطق پیش از دستور خویش ضمن 
انتقاد از خارج شدن مکرر گزینه انتخاب شهردار از 
دستور کار شورا، درخواست کرد صورتجلسه هفته 
پیش که در نقویت عملکرد شهرداری بسیار موثر 

است، سریع تر امضا شود تا ملاک عمل قرار گیرد.
وی در بخش دیگری از سخنانش ضمن اشاره به 
بازدید میدانی از زیرگذرهای شهر کرج گفت: طی 
بازدید میدانی و بر اساس مشاهدات عینی نه بر 
بسیاری  که  مهندسی مشخص شد  ابزار  اساس 
از این زیر گذرها به دلیل کوچک بودن دریچه 
خروجی آب یا انباشت گل و لای در دریچه های 
خروج آب، شیب نامناسب و  عدم لایروبی مسیر 
قادر به عبور و تخلیه آب هنگام بارش هایی با این 

حجم نیستند. 
 وی ضمن انتقاد از خدمات شهری شهرداری کرج 
ادامه داد: در بعضی از زیر گذرها مثل زیر گذر 
ساسانی بتون جدول های کناری تخریب شده و  

دریچه های خروج آب را مسدود کرده است. 
مهندسی    - فنی  مشکلات  همچنین  زارع 
شیب  رعایت  عدم  و  زیرگذرها  این  ساخت  در 
استاندارد و عدم تعبیه دریچه های مناسب و  کافی 
را علت اصلی آبگرفتگی معابر اعلام کرد و  خواستار 

رسیدگی به این موضوع شد. 

و   حمل  سازمان  عملکرد  گزارش  تلخ  طنز 
نقل بار و مسافر شهرداری کرج

از  پیش  نطق  در  نیز  قاسمی  حاجی  مهدی 
دستور خود ضمن قرائت گزارش عملکرد ضعیف 
سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج 
فاقد  که  ضعیفی  گزارشات  چنین  ارائه  گفت: 
نگاه جامع و کارشناسی و بیانگر عدم توجه به 
زیرساختهای حمل و نقل و ترافیک است وهن 

به شهرداری محسوب می شود.
رئیس کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی، 
حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی کلانشهر 
کرج با انتقاد از عملکرد ضعیف سازمان حمل و  
نقل بار و مسافر شهرداری کرج گفت: به عنوان 
ناظر سازمان حمل و نقل بار و مسافر لازم است 
نکاتی را به عنوان تذکر اعلام کنم. طبق مصوبه 
دیوان  عمومی   هیئت  رأی  و  چهارم  شورای 
عدالت اداری کشور مقرر شده بود که سازمان 
حمل و نقل بار و مسافر ابطال و هر یک از این 
سازمانها از هم جدا شود اما تا کنون این امر در 

شهرداری کرج محقق نشده است.

توسعه  که  این  بیان  با  قاسمی  حاجی  مهدی 
زیرساختهای حمل و نقل کرج به عنوان یکی 
از شعارهای مهم شورای پنجم مطرح شده بود، 
گفت: از آنجایی که معاون حمل و نقل  و ترافیک 
شهرداری کرج به سمت سرپرست انتخاب شد 
و نگاه این بود که وی مجددا به جایگاه قبلی 
مشکلات  حجم  به  توجه  با  بازگردد،  خویش 
در این معاونت لازم است نگاه ویژه تری به این 

موضوع شود.
خوب  عملکرد  گزارش  به  اشاره  ضمن  وی 
سازمان آرامستانها که  جلسه پیش توسط فرج 
الله ایلیات در صحن علنی  قرائت شد،  به قرائت 
گزارش عملکرد سه ماهه سازمان حمل و نقل بار 
و مسافر شهرداری کرج پرداخت و ضمن ضعیف 
زیرساخت های  حالیکه  در  گفت:  آن  خواندن 
و   عمده  مشکلات  با  کرج  شهر  نقل  و  حمل 
انجام  کارهای  مهمترین  روبروست،  ای  عدیده 
شده  ارائه  گزارش  طبق  سازمان  این  در  شده 
قرائت می شود، تا خود قضاوت کنید که در این 

سه ماه به چه موضوعاتی پرداخته شده است.
گشت  پرسنل  برای  مشترک  لباس  تهیه 
عوامل  با  مشترک  گشتهای  برگزاری  سازمان، 
در  نظارت  و  گشت  واحد   14 حضور  راهبر، 
شهر  سطح  در  ما  که  نظارتی   ( شهر،  سطح 
از  تجلیل  مردمی،  ملاقات  جلسات  ندیدیم(.  
پرسنل سازمان در مناسبت های مختلف، ارائه 
)وقتی  شهر  مختلف  درنقاط  ویژه  سرویسهای 
جزو وظایف ذاتی این سازمان است، چه نیازی 
به ذکر آن در گزارش عملکرد است!( تبلیغات 
محیطی، سرویس دهی به مسافران در پنجشنبه 
آخر سال، ارائه سرویس ویژه به مسافران مترو، 

تغییر مسیر اتوبوسهای حصارک به خط تندرو 
) خط تندرویی که با عجله در روزهای پایانی 
سال فقط گل میخ کوبی شد و به دلیل عدم 
وجود اتوبوسها در حال جمع شدن است، نقطه 
ضعف این سازمان محسوب می شود نه گزارش 
عملکرد.( خط کشی و کف نویسی ایستگاههای 
تاکسی، نصب بنرهای جلو اتوبوسی و تبلیغات 
محیطی، جلسه با بخش خصوصی و شرکتهای 
اتوبوسرانی و ... بخشی از نکاتی بود که در این 

گزارش آمده بود.
گزارش  این  قرائت  از  پس  شهر  شورای  عضو 
و   جامع  نگاه  عدم  از  تأسف  ابراز  و   عملکرد 
کارشناسی به حساسیت این سازمان  و وظایف 
ماهه  سه  عملکرد  این  داشت:  اظهار  آن  مهم 
در  اساسی  تحولی  بود  قرار  که  است  سازمانی 
شهر ایجاد کند. وی افزود ارائه بعضی عملکردها 
وهن به شهرداری است و ای کاش اصلا چنین 

گزارش  عملکردهایی ارائه نشود.
از رفتارهای سلبی این  انتقاد  با  وی همچنین 
سازمان در برخورد با اسنپ و تپسی گفت: یک 
سری تکالیف به عنوان وظایف ذاتی یک سازمان 
محسوب می شود و مسئولان مربوطه ملزم به 
انجام آن هستند که متاسفانه شاهد هستیم نه 
تنها  در انجام وظایف خویش کوتاهی می  کنند 
که در انجام وظایف سایر شهروندان نیز مداخله 

پایان  در  کرج  شهر  شورای  عضو  می نمایند. 
خاطرنشان کرد: نباید پرداختن به حواشی ما را 

از انجام وظایف ذاتی خویش دور کند.

تاخیر در انتخاب شهردار کرج مغایر با شأن 
شهروندان این کلانشهر است

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر 
شهردار  انتخاب  در  تاخیر  داشت:  اظهار  کرج 
مغایر با شأن شهروندان است و منافع شهر را 

دچار خسارت های فراوانی می کند.
اکبر سلیم نژاد نیز در این جلسه با بیان اینکه 
تسریع در انتخاب شهردار باید تنها اولویت شهر 
باشد، تصریح کرد: شهردار اداره کننده و کلیددار 
شهر است و هر دقیقه تاخیر در انتخاب شهردار 
می تواند آسیب ها و زیان فراوانی برای شهر به 
دنبال داشته باشد. لذا تقاضا می کنم که انتخاب 

شهردار دیگر از دستور جلسات خارج نشود.
وی با بیان اینکه  نباید افرادی خارج از شورا برای 
ما تصمیم گیری کنند، بیان داشت: در هر حال 
اکثریت اعضای شورا برای انتخاب شهردار جدید 
به اجماع رسیده اند که دیگران  کلانشهر کرج 
نیز باید به نظر اکثریت تکمین کنند. امیدوارم 
با انتخاب شهردار جدید بتوانیم کارهای بزرگ 
عمرانی و خدماتی را آغاز کنیم و شرمنده اعتماد 

مردم به لیست امید نشویم.


